
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2022. március
17-i üléséről.

Jelen vannak: Majláth Antal SRNŐ elnök
Hegedűsné Vadász Mária SRNÖ tag

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Varga Katalin gazdasági osztály
ügyintézője, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető.

Majláth Antal SRNŐ elnök köszönti az ülésen megjelenteket, az ülést 13"" órakor megnyitja.
Megállapítja, hogy a képviselőtestület határozatképes, mivel 2 SRNÖ tag jelen van.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Hegedűsné Vadász Máriát, aki jelezte, hogy vállalja a
feladatot.

Szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítőre tett javaslat elfogadását. A testület 2 igen
(egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselő-testületének

15/2022.(III.17.) határozata
a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a
2022. március 17-i nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Hegedűsné
Vadász Máriát megválasztotta.

Szavazásra teszi fel ameghívó szerinti napirend elfogadását.
Az SRNŐ 2 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselő-testületének

16/2022.(III. 17.) határozata
a napirend elfogadásáról

1) — A 2020. évi feladatalapú támogatás felhasználásáról szóló beszámoló elfogadása
Előadó: SRNÖ elnök

2) — A2021.évi működési támogatás felhasználásáról szóló beszámoló elfogadása
Előadó: SRNÖ elnök

3.) Bejelentések

A képviselő-testület rátér a napirendi pontok tárgyalására.



1.) A 2020. évi feladatalapú támogatás felhasználásáról szóló beszámoló elfogadása
Előadó: SRNÖ elnök

Varga Katalin: a 2020. évi feladatalapú támogatás összege 2021. december 31-ig volt
felhasználható. Ebből az összegből lett kifizetve a húsvéti csomagok illetve a karácsonyi
csomagok egy része a maximális összeg erejéig. A fennmaradó összeget a 2022. évi
feladatalapú támogatásra fogjuk felhasználni

Majláth Antal: Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi ponttal kapcsolatban?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Majláth Antal:Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását.
A képviselőtestület 2 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselő-testületének

17/2022.(III. 17.) határozata
A 2020. évi feladatalapú támogatás felhasználásáról szóló beszámoló

elfogadásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete ,, A
2020. évi feladatalapú támogatás felhasználásáról szóló beszámoló
elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és azt a melléklet
szerinti tartalommal elfogadja.

A képviselő-testület utasítja az elnököt, hogy a beszámolót aláírás
után az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg.

Határidő: 2022. március 15.
Felelős: SRNŐ Elnöke

2) — A 2021. évi működési támogatás felhasználásáról szóló beszámoló elfogadása
Előadó: SRNÖ elnök

Varga Katalin: 1.040.000 Ft volt a működési támogatás összege. Ebből a banki költségek, a
belső szabályzatok karbantartás, a havi díjak, illetve az év végén vásárolt laptop, tablet plusz
programok költsége jön le. A teljes összeg nem lett felhasználva, 130.232 Ft-ot vissza kell
utalni.

Majláth Antal: Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi ponttal kapcsolatban?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Majláth Antal: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását.
A képviselőtestület 2 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselő-testületének

18/2022.(III.17.) határozata
A 2021. évi működési támogatás felhasználásáról szóló beszámoló elfogadásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete ,, A
2021. évi működési támogatás felhasználásáról szóló beszámoló



elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és azt a melléklet
szerinti tartalommal elfogadja.

A képviselő-testület utasítja az elnököt, hogy a beszámolót aláírás
után az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére elküldésre
kerüljön.

Határidő: 2022. március 15.
Felelős: SRNO Elnöke

3. Bejelentések

Majláth Antal: a tiszteletdíjjal kapcsolatban mit lehet tudni?

Varga Katalin: 1.040.000 Ft az idei évre is aműködési támogatás, amiből lehetne tiszteletdíjat
megállapítani. Ebből kötelezettséggel terhelt, ami a 12 havi szabályzat karbantartására
vonatkozik. A banki költség pedig 531.000 Ft. Maradna 509.000 Ft körüli összeg, ami
felhasználható lenne tiszteletdíj kifizetésére. Törvényi megállapítás van arra, hogy a
képviselőknek megállapított tiszteletdíj 3094-a lehet az elnöki maximum. Itt olyan kevés
összegről beszélünk, hogy az elenyésző. Felvetődött a részedről, hogy lemondanál a
tiszteletdíjadról.

Majláth Antal: igen.

Varga Katalin: megkérdeztem az Emberi Erőforrás Támogatáskezelőt és azt mondták, hogy
nem lehetséges. Úgyhogy mindenféleképpen meg kell állapítani a tiszteletdíjat a részedre,
illetve a két képviselőnek és mindenkinek saját részre menne az utalás. Az elnök tiszteletdíja
nettó 15.628 Ft/hó lenne. A képviselőké nettó 4.688 Ft /hó lenne. Nagyon kevés.

Majláth Antal: a képviselőkét nem lehetne valamivel kiegészíteni? Nem kaphatnának többet?

Varga Katalin: nem lehet. A képviselők nem kaphatnak többet, mint az elnök. Meg van
határozva.

Dr. Venicz Anita: ennél nem lehet többet, és más jogcímen sem tudunk. Ez tényleg csak egy
jelképes összeg.

Majláth Antal: akkor elfogadjuk ezt.

Dr. Venicz Anita: akkor a megbeszéltek alapján készítünk egy előterjesztést. Április 1-től
lehetne tiszteletdíj. Lesz táncoktatás?

Majláth Antal: a táncoktatás nem tud megvalósulni, mert nincs rá pénzünk. Olyan összeget
mondtak a budapesti táncoktatók, hogy eszméletlen. Három személy jött volna Budapestről.
Jöttek volna 3-4 alkalommal, de az kevés.

Dr. Venicz Anita: Székesfehérváron nincs táncoktató?

Majláth Antal: nincs. Ők járnak az országba mindenhova. Ez a Budafoki Táncegyesület.



Dr. Venicz Anita: a megyei önkormányzat nem tud támogatást adni, ott nincs pályázati
lehetőség?

Majláth Antal: ugyanez a lehetőség van, mint itt. Nem tudjuk megvalósítani. Próbáltuk.
Teremhasználattal kapcsolatos felajánlást is kaptunk. Lenne igény az oktatásra, de azt is
nehéz lenne megoldani, hogy a gyerekeket behozzuk, illetve hazavigyük, vagy fellépésekre
vigyük őket. Ez mind költség. Sok gyerek nem is tudja milyen ez a tánc, esetleg annyit, amit a
televízióban látnak.

Dr. Venicz Anita: szomorú. Ez lenne az értelme az egésznek. Hagyományőrzés.

Majláth Antal: ebből az összegből nem lehet megoldani.

Egyéb bejelentés nem volt. Majláth Antal elnök megköszönte a részvételt,
a képviselőtestület ülését 13.17-kor bezárta.

K.m.f.

Vegedu st Vooldu Ú
Majláth Antal Hegedűsné Vadász Mária

SRNÖ elnök képviselő, jkv. hitelesítő


